

Alfa Romeo Club of Canada

Membership Application or Renewal – Demande de renouvellement ou d'adhésion
Effective for 12 months from receipt – Valable pour 12 mois sur réception

Please print legibly – S'il vous plaît écrire lisiblement

Date: _____

Is this a renewal? Yes [____] No [____] Membership number if renewal: _____
Est-ce un renouvellement? Oui [____] Non [____] Numéro de membre si renouvellement: _____

Name: _____
Nom: _____

Street: _____
Rue: _____

City: _____ Province: _____ Postal code: _____
Ville: _____ Code postal: _____

Telephone: Home: (____) _____ Cell: (____) _____ Office: (____) _____
Téléphone: Maison: (____) _____ Cellulaire: (____) _____ Bureau: (____) _____

Email address: _____
Adresse courriel: _____

Occupation: _____
Profession: _____

My Alfas – Mes Alfas:

| Model - Modèle | Year – Année | Plate – Plaque | Colour – Couleur |
|----------------|--------------|----------------|------------------|
| _____ | _____ | _____ | _____ |
| _____ | _____ | _____ | _____ |
| _____ | _____ | _____ | _____ |

ANNUAL MEMBERSHIPS: NATIONAL MEMBERSHIP (One option selection is compulsory for all members)

ABONNEMENT ANNUEL: ADHÉSION NATIONALE (Une sélection d'option est obligatoire pour tous les membres)

- A. 12 issues of ARCC Update by mail – 12 copies ARCC Update par la poste \$25.00
B. 12 issues of ARCC Update and 12 issues of Alfa Owner magazine (in Canada only) by mail –
12 copies ARCC Update et 12 copies de journal Alfa Owner (au Canada seulement) par la poste \$75.00

Additional fees for local club memberships as listed. Fees are used by your local club to support local activities:

Des frais supplémentaires pour l'adhésion aux clubs locaux énumérés. Les frais sont utilisés pour appuyer les activités locales :

| | |
|--|---------|
| VANCOUVER CLUB (PCAROA – Pacific Coast Alfa Romeo Owners Association) (All of BC) | \$0.00 |
| CALGARY CLUB (CAMS – Calgary Alfa Marque Society) | \$0.00 |
| EDMONTON CLUB (ACE – Alfa Club of Edmonton) | \$35.00 |
| OTTAWA CLUB (ARCO – Alfa Romeo Club of Ottawa) (includes QC near Ottawa – incluant QC près d'Ottawa) | \$15.00 |
| TORONTO CLUB | \$0.00 |
| MONTREAL CLUB (CARM – Club Alfa Romeo de Montréal) (QC except near Ottawa – QC sauf près d'Ottawa) | \$25.00 |

Total enclosed (Total of option A or B plus the local club membership fee is required):

Montant total (total de l'option A ou B plus frais d'adhésion au club local): _____

Signature: _____

The Alfa Romeo Club of Canada is an organization of people who are enthusiasts of the Alfa Romeo marque for various reasons. Whether it be for their interest in vintage Alfas, modern day Alfas, racing (past or present), or just their appreciation of a fine automobile, these people enjoy the company, conversations and competition of other *Alfisti*, at a variety of Club events and our regular meetings. We hope you'll enjoy being an active part of our Club. The Alfa Romeo Club of Canada is operated on a non-profit basis.

Le Club Alfa Romeo du Canada est un regroupement de gens passionnés par la marque Alfa Romeo pour diverses raisons. Que ce soit par intérêt pour les Alfas anciennes ou de l'ère moderne, la course (actuelle ou d'époque) ou tout simplement par appréciation pour des voitures de distinction, ces personnes profitent de la compagnie, des conversations et de la compétition des autres *Alfistes* lors des divers événements et réunions régulières du club. Nous espérons que vous apprécierez de prendre une part active à notre Club. Le Club Alfa Romeo du Canada est géré sur une base non lucrative.

Alfa Romeo Club of Canada, P.O. Box 62, Station Q, Toronto, Ontario M4T 2L7, Canada